

Title (en)

METHODS AND MACHINES FOR APPLYING VARNISH LAYERS ON THE TOP FACE OF SKIS.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTNGEN ZUM AUFBRINGEN EINER LACKSCHICHT.

Title (fr)

PROCEDES ET MACHINES POUR APPLIQUER DES COUCHES DE VERNIS SUR LA FACE SUPERIEURE DES SKIS.

Publication

EP 0332643 A1 19890920 (FR)

Application

EP 87907970 A 19871127

Priority

FR 8616776 A 19861128

Abstract (en)

[origin: WO8803843A1] The machine comprises a container (4) containing a bath of cold-curable synthetic resin mixed with a hardener. The machine comprises a varnishing cylinder (7) which dips into the bath and which carries an elastomer coating (9). It comprises a ruler (11) parallel to the generatrixes of the cylinder, and a brush or cleaner (14) which is bevelled and is carried by articulated arms (15) biased by a spring (16). The ski to be revarnished is manually pushed over the cylinder, the ski tip being forwards and directed downwardly.

Abstract (fr)

Une machine comporte un bac (4) contenant un bain de résine synthétique polymérisable à froid mélangée à un durcisseur. Elle comporte un rouleau vernisseur (5) qui trempe dans le bain et qui porte un revêtement élastomère (9). Elle comporte une règle (11) parallèle aux génératrices du rouleau, et une brosse ou un essuyeur (14) qui est taillé en biseau et qui est porté par des bras articulés (15) rappelés par un ressort (16). Le ski à revernir est poussé manuellement sur le rouleau, la spatule étant en avant et dirigée vers le bas.

IPC 1-7

A63C 11/04; B05C 1/02; B05D 1/28

IPC 8 full level

B05C 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B05C 1/025 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803843A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 8803843 A1 19880602; EP 0332643 A1 19890920; FR 2607413 A1 19880603; FR 2607413 B1 19890331

DOCDB simple family (application)

FR 8700474 W 19871127; EP 87907970 A 19871127; FR 8616776 A 19861128